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Protokół  Nr XLIX/2018 

 

z  obrad XLIX Nadzwyczajnej Sesji  Rady Gminy Iława odbytej                                         

w dniu 17 lipca 2018 roku w sali konferencyjnej Urzędu Gminy w Iławie. 

 

Stan Rady Gminy Iława                -    15  radnych  

Obecnych na Sesji Rady Gminy    -   13  radnych  

Nieobecni: Pani Izabela Kurek; Pani Zofia Fota.  

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu.  

 

Sesję rozpoczęto o godzinie 13
00

. Obradom przewodniczył Przewodniczący Rady Gminy 

Iława Pan Roman Piotrkowski, który po powitaniu obecnych na Nadzwyczajnej Sesji 

stwierdził, iż zgodnie z listą obecności w posiedzeniu uczestniczy 13 radnych, co wobec 

ustawowego składu wynoszącego 15 osób stanowi quorum przy którym może obradować 

Rada Gminy Iława i podejmować prawomocne uchwały. Dzisiejsza Nadzwyczajna Sesja 

została zwołana w celu podjęcia uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XLII/352/2017 

Rady Gminy Iława z dnia 22 grudnia 2017 r. w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Iława na 

rok 2018. 

Przebieg obrad: 

Przewodniczący obrad przedstawił proponowany porządek dzisiejszej Sesji.   

Proponowany porządek obrad:    

1. Przyjęcie porządku obrad.   

2. Podjęcie uchwały: 

1) w sprawie zmiany Uchwały Nr XLII/352/2017 Rady Gminy Iława z dnia 22 

grudnia 2017 r. w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Iława na rok 2018. 

3. Wolne wnioski i zapytania. 

4. Zakończenie obrad XLIX Sesji Rady Gminy Iława. 

Ad. 1. 

Przyjęcie porządku obrad. 

- Przewodniczący obrad zapytał, czy są uwagi, bądź propozycje zmian do przedstawionego 

porządku. 

- nie było. 

Za przyjęciem porządku głosowało 13 radnych, przeciw 0, wstrzymało się 0. 

Ad. 2. 

Podjęcie uchwał: 

1) w sprawie zmiany Uchwały Nr XLII/352/2017 Rady Gminy Iława z dnia 22 grudnia 

2017 r. w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Iława na rok 2018. 

- Przewodniczący obrad odczytał projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr 

XLII/352/2017 Rady Gminy Iława z dnia 22 grudnia 2017 r. w sprawie uchwalenia budżetu 

Gminy Iława na rok 2018 oraz poprosił Pana Wójta o omówienie projektu uchwały. 

- P. Wójt – dzisiejsza Nadzwyczajna Sesja zwołana została w związku z koniecznością 

dokonania zmian w uchwale budżetowej. Zmiany dotyczą szkoły w Lasecznie a mianowicie 

do chwili obecnej nie mamy żadnej decyzji od Premiera odnośnie przyznania środków 

finansowych na modernizacje szkoły. Wystosowane zostały pisma do Pana Wojewody i 

Kuratora oświaty informujące o problemie uruchomienia od września ósmej klasy w szkole 

podstawowej w Lasecznie. W związku z zaistniałą sytuacja podejmujemy decyzję o 

wyłonieniu wykonawcy i zrealizowania zadania wykonania na poddaszu pomieszczeń 

lekcyjnych dla klasy ósmej. Na realizację tego zadania potrzebna jest kwota 70 000 złotych. 

Nie mniej w dalszym ciągu będziemy oczekiwać na przyznanie środków zgodnie ze 

złożonym wnioskiem na kompleksową modernizację tego obiektu szkolnego. Kolejny powód 
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zwołania dzisiejszej sesji to zakup samochodu dla jednostki OSP Ławice. W naszym budżecie 

środki na ten cel były zapisane w pozycji zakupy inwestycje. W związku ze zmianą 

przepisów, a mianowicie cała procedura zakupu ma przejść przez jednostkę OSP, jednostka 

otrzyma środki z Ministerstwa, Narodowego Funduszu Ochrony Środowiska a nasz wkład ma 

być dotacją. Porządkując uchwałę wprowadziliśmy dotację celową w kwocie 8 000,00 

złotych otrzymaną w ramach małych grantów na zakup siłowni dla sołectwa Gulb. Złożony 

zostanie jeszcze jeden wniosek na grant sołecki dla sołectwa Tynwałd na zakup siłowni.      

- Przewodniczący obrad zapytał, czy są uwagi, bądź pytania do przedstawionego projektu 

uchwały? 

- radny Roman Piotrkowski – zapytał o wysokość dotacji na zakup samochodu 

specjalistycznego dla OSP Ławice i czy wystarczy to na zakup, 

- P. Wójt – jest to kwota 400 000,00 złotych jaką przyjęliśmy w budżecie. 

- radny Krzysztof Zieliński – zapytał czy w przypadku otrzymania wnioskowanej kwoty na 

pełną modernizację szkoły w Lasecznie to planowany dziś remont wkomponuje się w całość 

planowanej inwestycji, 

- P. Wójt – na chwilę obecną trudno powiedzieć, w złożonym wniosku do Ministerstwa i Pana 

Premiera zakres tych prac jest ujęty. Jeżeli byśmy otrzymali środki a może to być miesiąc 

wrzesień, zmuszeni będziemy zmniejszyć zakres prac gdyż fizycznie nie można będzie 

wykonać tego co zostało zgłoszone w miesiącu lutym. Nie można w tej chwili konkretnie 

odpowiedzieć czy przeznaczone w dniu dzisiejszym środki na remont zostaną pozytywnie 

zakwalifikowane do wyczekiwanej z Ministerstwa dotacji. 

Więcej pytań nie było.  

Za przyjęciem głosowało radnych 13, przeciw 0, wstrzymało się 0. 

Uchwała Nr XLIX/428/2018 Rady Gminy Iława z dnia 17 lipca 2018 r. została przyjęta i 

stanowi załącznik Nr 2 do protokołu. 

Ad. 3.  

Wolne wnioski i zapytania. 

W wolnych wnioskach głos zabrali: 

- P. Wójt – poinformował, iż Gmina znajduje się na liście o dofinansowanie budowy świetlicy w 

Stradomnie. Aktualnie trwa ocena merytoryczna. W najbliższym czasie zostanie złożony 

wniosek do PROW na drogi. Pod uwagę bierzemy drogę w Nowej Wsi i Wikielcu. Uzależnione 

jest to od kryteriów. Złożony został wniosek do Programu Polska-Rosja na modernizację stacji 

uzdatniania wody Kałduny, Wola Kamieńska. 

- radny Krzysztof Zieliński – zapytał o wywóz śmieci wielkogabarytowych, 

- radny Marek Szramka – zgłosił konieczność: 1) naprawy dziury powstałej na mostku na drodze 

do Franciszkowa Dolnego 2) wycinkę krzaków, 

- radna Barbara Ostrowska – zgłosiła konieczność naprawy przepustów PKP, 

- radny Zenon Łęgowski – zgłosił brak oznakowania na drodze do Szwarcenowa (na przepuście), 

- radny Roman Piotrkowski poinformował, iż kolejna sesja planowana jest na 31 sierpnia i 28 

września w Gałdowie, 

- P. Wójt – poinformował, iż w dniu 7 sierpnia odbędzie się oficjalne otwarcie drogi ulicy 

Lipowej w Rudzienicach. 

Ad. 4. 

Zakończenie obrad XLIX Sesji Rady Gminy Iława. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad XLIX Nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy Iława, 

Przewodniczący Rady o godzinie 13
25 

ogłosił XLIX Sesję Rady Gminy Iława za zamkniętą 

życząc zebranym miłego dnia. 

Protokołowała               Przewodniczył 

Grażyna Lignowska       Przewodniczący Rady Gminy 

                Roman Piotrkowski 
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